

Styrelsemötesprotokoll 2023-03-21

Närvarande

Axel Legelius (AL), Boel Petrén (BP), Karl Bellander (KB), Alexandra Jirvall (AJ), Alice Karlsson (AK), Daniel Nordin (DN), Ebba Ugander (EU), William Lindell (WL)

Frånvarande

Gustaf Björling (GB), Max Östlund (MÖ), Samuel Mattsson Nilsson (SMN)

Åhörare

Valentine Aderibole (VA)

Plats

Biblioteket, Tibble Kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Axel Legelius öppnar mötet kl 18:11

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till mötesordförande

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Alexandra Jirvall till sekreterare

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Karl Bellander till justerare

Ebba Ugander ansluter till mötet kl 18:13

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 8 stycken.

§6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan i sin helhet

§7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade

att lägga protokoll (23-01) till handlingarna

§8 Verksamhetsgrupperna

i. SKUffégruppen

AL säger att det har köpts in nya varor för 4111 kr. Han säger att de nya inköpen varit mycket populära och många tyckte att det var bra varor som köpts in. AL nämner även årets första tema-skuffe som är 6/4, och säger att det kan vara bra att börja planera. WL tar på sig ansvaret.

ii. Musikgruppen

KB säger att det går bra med gruppen och att han tycker att det är roligt att deras gruppchatt är så aktiv och att folk verkar tycka att det är kul. WL instämmer på att gruppen har varit bra och att de har spelat fint på de senaste mässorna.

iii. Mediagruppen

EU säger att Mediagruppen har haft sitt första möte och att det inte var så många som kunde vara med på mötet. Hon säger att anledningen till detta kan vara att många hade andra saker för sig. Hon säger att under mötet gick EU och DN igenom vad de skulle vilja få fram med mediagruppen. Bland annat tycker de båda att ett Tiktok-konto hade varit en kul idé för att marknadsföra olika aktiviteter och skuffét. DN säger att de även tog upp vad de tycker att gruppen ska lägga ner tid på det kommande året. Han säger även att han skulle vilja ha ett till möte rätt snart, där fler förhoppningsvis kan vara med. AL kommer med förslaget att gruppansvariga ska låta medlemmarna i gruppen bestämma lite mer över vad som ska läggas upp på instagramkontot. Samtidigt tar han upp Canva, vilket är en hemsida som tidigare har använts för att redigera bilder till Instagram. Han tycker att hemsidan borde användas till kommande bilder också. AL och KB upptäckte att det går att få pro-versionen gratis om man är en ideell förening, vilket de testade och nu har vi det.

iv. Festivalgruppen

AL säger att vi borde dra igång festivalgruppen och rekrytera medlemmar.

§9 Utvärdering Talk-show

Vi hade en talkshow den 26/2 som fått 115 visningar vilket AL tycker är bra. Han uppmärksammar KB för hans redigering och säger att det blev mycket roligt att kolla på talkshowen. De som medverkade var AL, AJ, DN och KB och AL tackar alla som var med. Det nämndes i talkshowen alla händelser från vårterminen så att alla som tittar får veta i förtid. DN säger att de pratade om detta på förra mediagruppsmötet att de tyckte att nästa talkshow skulle innehålla inlämnade frågor som de som med i talkshowen ska svara på. KB tycker att det låter som en kul idé och tycker att man kan göra

instagram reel där lite mindre seriösa frågor besvaras men att vi behåller talkshowen till det som är lite mer viktigt. EU säger då att hon tycker att det skulle vara roligare om man kunde göra fler talkshows oftare men att alla inte behöver vara så långa. Hon tycker precis som KB sade, att man kan lägga upp mindre talkshows på instagram och lite längre och "viktigare" på youtube. KB lägger till att han tycker att budgeten till verksamhetsgrupperna borde höjas nästa år.

§10 Utvärdering Museibesök

Museibesöket var i söndags den 19/3 och besöket var i Uppsala domkyrka. Det började med att alla som skulle vara med samlades i Tibble kyrka kl 9 och att vi åkte dit tillsammans. Det var 8 personer som deltog och vi tog 2 bilar dit. När vi kom fram till Uppsala så gick vi på en högmässa som AL tyckte var väldigt fin. BP säger att hon gillade mässan och hon tyckte att det var kul att de hade en kör som sjöng och att det var kul att så många var där. Hon fortsätter med att säga att det var kul med något högkyrkligt och att det var kul att se något annorlunda i jämförelse med våra ungdomsmässor. AL säger att efter mässan gick vi på en guidad visning i kyrkan med guiden Bengt. Bengt visade oss runt i kyrkan och berättade olika historier om kyrkan, händelser i och utanför kyrkan samt alla som är begravda där. AL säger att han tyckte att visningen var väldigt intressant och att han upplevt det lite som en rolig historiektion. AL säger att efter detta gick vi och åt lunch på MAX i Uppsala och han tyckte att maten var jättegod. BP var lite ledsen då hon ville äta på Ikea men idén krossades. Budgeten låg på 2500 kr men i styrelsehatten så höjdes budgeten till 3200 kr enhälligt. Vi spenderade totalt 3400 kr vilket var lite över budgeten. AL säger att han tyckte att aktiviteten i helhet var väldigt lyckad och alla som var med verkade också ha roligt.

Styrelsen beslutade

att fastställa beslutet i styrelsehatten att höja budgeten för museibesöket från 2500 kr till 3200 kr.

§11 Utvärdering Styrelse-kick-off

Styrelse-kick-off var den 18/3. Planen var från början att vi skulle köra escape room men pga kostnaden blev det bowling istället. AL säger att det var mycket roligt. Han säger även att efter bowlingen gick vi och köpte mat på Willys i Täby centrum. Sedan gick vi hem till DN och lagade mat och hängde lite och diskuterade styrelsearbetet. Budgeten för detta var 3500 kr. Vi spenderade totalt 1900 kr. Det var 9 personer från styrelsen som var med på bowlingen och 8 personer som var med på middagen.

Mötet ajourneras till kl 19.00

Valentine Aderibole ansluter till mötet kl 18:55

Alice Karlsson lämnar mötet 18.58

Mötet har nu en beslutsanderätt på 7 personer.

Mötet återupptas kl 19.00

VA börjar med att presentera sig för styrelsen. VA berättar att han är präst i Åkersberga och håller mässor på engelska i bla Tibble kyrka. Han berättar också sin bakgrund innan han kom till Sverige. VA presenterar även sitt projekt, att ha mässor på engelska i svenska kyrkor. Han förklarar även att han skulle uppskatta lite hjälp från styrelsen att uppmärksamma hans projekt i hopp om att fler ska få höra talas om det och så att fler går på mässorna. Han säger även att det skulle vara roligt om styrelsen ville komma på hans mässa i Tibble kyrka den 16 april kl 2, för att visa att till är socialt acceptabelt för svenskar att gå på hans engelska mässor och att det inte bara är till för de som har samma bakgrund som han själv. Han avslutar med att visa hans Facebook som heter Service in English.

Valentine Aberibole lämnar mötet 19.20.

BP säger att hon blev väldigt inspirerad av vad VA sa och hans projekt. Hon säger att hon tycker att detta ska läggas på marknadsförings-schemat. Alla i styrelsen diskuterar ett eventuellt samarbete med VA och kommer på många kloka ideér om hur vi kan hjälpa honom och hur vi skulle kunna marknadsföra detta. BP tycker att alla som kan gå på hans mässa i Tibble kyrka borde gå på den.

§12 Styrelsetröjor

KB ska beställa nya styrelsetröjor till alla i styrelsen. Han säger att han själv tycker att den nuvarande designen är väldigt ful och föreslår att vi ska byta färg. BP säger att hon inte tycker att de borde byta färg. Eftersom att tre stycken i styrelsen redan har styrelse-tröjor så tycker hon att det blir mer enhälligt om alla har samma färg och det är för dyrt att köpa in till alla.

Styrelsen beslutade

att behålla förgående färg och design på styrelse-tröjorna

§13 Earth Hour

Earth Hour kommer att vara den 25/3 och det är BP som är ansvarig. BP föreslår att vi kan vara i Täbysalen i Tibble kyrka och göra det lite mysigt där inne. Eva-Lisa Oldeberg som är diakon och arbetar mycket med ACT Svenska kyrkan, har sagt att hon gärna är där och håller en andakt med BP. Aktiviteten har en budget på 800 kr. KB föreslår att vi ska köpa in ett spel till detta som heter Hitster. BP säger att hon har det spelet hemma och att hon kan ta med det. BP föreslår också att vi ska köpa lite grönsakssnacks till de som inte gillar godis. KB lägger då till att han tycker att det borde finnas lite mer matiga snacks som exempelvis pizza.

§14 Kollektvädjan

Kollekten går till SKU riks söndag den 26/3. AL förklarar hur det har gått till de senaste gångerna när kollekten har gått till SKU och vi har kollektvädjat och säger att han tycker vi ska göra det på samma sätt igen. AL har även gjort ett schema över vem som ska på vilken mässa och vilken präst som ska hålla i mässan. Han säger att han tycker att alla ska maila prästen.

§15 Golf med Gott-Gott

Aktiviteten har flyttat datum till 2/4 och SMN är ansvarig. AL säger att SMN har snackat med minigolffen i Täby centrum om kostnader per person vilket är 125 kr. Planen är att vi spelar minigolf i ungefär 1,5 timmar och sedan går vi till syrummet i Tibble kyrka och äter lite tårta. AL, BP och EU diskuterar om man ska behöva anmäla sig och i så fall hur. EU föreslår att vi inte behöver ha en direkt anmälan utan att vi istället kan ha en intresseanmälan bara för att se på ett ungefär hur många som kommer.

Styrelsen beslutade

att sätta en budget för Golf med Gott-Gott på 4500 kr

§16 Distriktsårsmötet

AL säger att vid förra mötet hade vi 13 valda ombud till DÅM men Filip Kamensky Eriksson och Tyra Nordin har hoppat av.

Styrelsen beslutade

att välja Ebba Ugander, Erik Vestman, Gustav Lundmark, Hugo Beckmann, Josefin Hydén och Konstantin Koutsinos till ombud för distriktsårsmötet

Alla platser är nu fyllda.

§17 Vår-SKUL

AL säger att datumet för vår-skul har flyttats till 5-7/5 efter att den helgen blivit ledig. AL, BP och WL är lägerledningen. AL säger att budgeten för alla lägeraktiviteter är på 11000 kr och frågar hur vi ska dela upp budgeten på de olika lägren. AL föreslår 1500 kr till Vår-skul och Jul-skul.

Styrelsen beslutade

att sätta en budget till Vår-SKUL-aktiviteter på 1500 kr.

AL föreslår att öppna anmälan 13 april för att ha god tid innan på anmälningarna.

§18 Bön och Laserdome

Bön och laserdome är planerat till 14/5. SMN är ansvarig men har inte bokat något ännu.

§19 Första hjälpen

KB har bokat Worksafe AB den 21/5. KB säger att det är en första hjälpenutbildning men att han inte har så mycket mer koll än på det. AL frågar vilken sal som är bäst och KB ska kolla upp det. Bokad för 20-25 personer.

William Lindell lämnar mötet 20.15

§20 Ekonomi

KB säger att ekonomiarbetet har gått bra men de ännu inte har gjort så jättemycket. Sägar att upplärningen till WL går mycket bra.

William Lindell ansluter till mötet 20.21.

AL säger att vi fått in vårt kollekt som landade på 5753 kr, jämfört med förra årets 3662. Han säger att det visar hur viktigt det är att styrelsen är på plats.

§21 Nycklar

AL säger att de gamla nycklarna har lämnats till Marie-Louise. Det har även pratats om att även WL ska få nycklar.

Styrelsen beslutade

att ge nycklar till William Lindell

§22 How-To pärm

BP tar upp att vi ska ha rejäla how-to-dokument för att det ska underlätta för styrelsen. BP tycker att vi bör påbörja arbetet så snart som möjligt. AL säger att det är bra att förvara hur man ska göra vissa saker vilket han tycker kommer att göra styrelsen mer effektiv.

§23 Övrigt

WL tar upp att han tycker att vi ska få ha drycker i en kyl så att de ska vara kallare och då göra det bättre för kunderna i SKuffét. BP säger att det inte borde vara mer än 2 personer i skuffet då det blir stökigt. Hon tycker att detta borde tas upp med hela skuffegruppen. WL säger att vi fått exempel om hur vi ska förbättra miljön i skuffet, ska kolla upp vad förslaget var. BP tar upp att QR koderna försvunnit och att vi borde vara bättre på att ta hand om dem. Lämnades kvar ute den 9 mars. 14 och 15 mars fick vi swishningar från en annan församlingsverksamhet som trodde att de var till församlingen. AL säger att vi kan skriva upp swish numret tills vi fått tillbaka qr koderna som en tillfällig lösning.

§24 Mötets avslutande

Mötet avslutas 20.36

Protokollet har godkänts och justerats av

Axel Legelius
Mötesordförande

Alexandra Jirvall
Sekreterare

Karl Bellander
Justerare